
Samhällsbyggnadsnämndens /AU måndagen den 3 juni 2024 

Protokollsanteckning ärende 8 Upphandling av kulturhus i Bjärred 

Jag anser att det är fel att SBN/AU ledamöter får ta del av handlingar och förslag angående 
Kulturhus Bjärred när det skall skickas ut för upphandling. Då Entreprenadformen är 
totalentreprenad i samverkan och därför är det mycket av ritningar, handlingar som inte är 
färdiga vore det ändå lämpligt att entreprenadformen som är ny för Lomma kommun 
presenterats för AU, samt även visioner och tankar från förvaltningen. 

Ingen presentation är gjord på KFN. 

I detta projekt finns en politisk styrgrupp som utgörs av KSAU samt respektive ordförande för 
SBN och KFN, detta är mycket bra under förutsättning att det finns en punkt på respektive 
nämnds dagordning om” senaste nytt från styrgruppen ”. 
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